
                                                           
 

KOMISIJA ZA OCENJEVANJE KAKOVOSTI ŠTUDENTSKIH DOMOV 

 

                                                                     ZAPISNIK  

                         5. redne seje komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov 

 

Sestanek je potekal v ponedeljek 09.01.2019 od 8.30 ure do 9.15 ure v sejni sobi Študentskih domov.  

Prisotni člani komisije: mag. Darja Kukovičič, Sonja Šantl, Smiljan Strmšek, Stanko Najžar, Vladimir 

Potočnik, Anja Urek. 

Ostali prisotni:  

Odsotni:  

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 4. redne seje  
2. Priprava predloga sestave Samoevalvacijskega poročila Štud. domov za leto 2017/2018 in 

priprava načrta izdelave poročila 
3. Časovni okvir izdelave Samoevalvacijskega poročila 2017/2018 
4. Izvedba anket 

- Zadovoljstvo na delovnem mestu, 
- Anketa stanovalcev Študentskih domov. 

5. Razno 
 
Predsednik komisije je pozdravil vse navzoče, ugotovil sklepčnost komisije in predlagala dnevni red. Na 
predlog dnevnega reda ni bilo nobenih pripomb zato je predsednik komisije predlagal sprejem 
 
SKLEP 1: Člani komisije za ocenjevanje kakovosti potrdijo predlagani dnevni red 5. redne seje. 

Sklep so soglasno potrdili vsi prisotni člani komisije za kakovost. 

 
ad 1)  Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 4. redne seje Komisije za ocenjevanje 

kakovosti Študentskih domov 

Predsednik komisije je prebral zapisnik 4. redne seje Komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih 

domov. Vsi sklepi so bili realizirani. Na zapisnik ni bilo nobenih pripomb, zato so člani komisije soglasno 

sprejeli 

SKLEP 2: Člani komisije za kakovost se seznanijo s pregledom uresničenih sklepov 4. redne seje 

Komisije za kakovost in potrdijo zapisnik 4. redne seje Komisije za kakovost. 

 



                                                           
 

ad 2) Priprava predloga samoevalvacijskega poročila Štud. domov za leto 2017/2018 

Predsednik komisije je prisotne seznanil z nekaterimi spremembami pri pripravi letošnjih 

samoevalvacijskih poročil. Mag. Kukovičič je povedala, da je tudi anketa med študenti trenutno pri 

direktorici in je pripravljena za izvedbo. Rezultate bo g.Obrul po izvedbi ankete posredoval predsedniku 

komisije. 

Po krajši razpravi med prisotnimi so bili sprejeti soglasno naslednji sklepi: 

SKLEP 4: Posamezne dele Samoevalvacijskega poročila za leto 2017/2018 pripravijo: 

            1. Delovanje Štud.domov in vpetost v okolje - Stanko Najžar, Vlado Potočnik, 

 2. Kadri – kadrovska služba ŠD, Stanko Najžar, 

 3. Študenti - Sonja Šantl, Anja Urek - predstavnica študentov, 

 4. Materialne razmere - Smiljan Strmšek, mag. Darja Kukovičič, 

 5. Zagotavljanje in izboljševanje kakovosti - Najžar Stanko 

               - Sklepne ugotovitve  in analiza realizacije - vsi člani komisije 

ad 3) Časovni okvir priprave samoevalvacijskega poročil 2017/2018 

Predsednik komisije je podal okviren terminski plan izdelave samoevalvacijskega poročila. Po krajši 

razpravi so prisotni člani komisije soglasno sprejeli  

SKLEP 5: Časovni okvir izdelave Samoevalvacijskega poročila: 

 - Do 15.02.2019 - izdelava posameznih delov poročila in posredovanje le teh predsedniku 

komisije. 

 - 07.03.2019 - obravnava predloga poročila na seji komisije za kakovost. 

 - 30.03.2019 - oddaja Samoevalvacijskega poročila. 

Ad 4)  Izvedba anket 

Predsednik komisije je prisotne povabil k dopolnitvam oz. spremembi anketnega vprašalnika zas 

zaposlene. Predlagal je, da se tudi ta anketa izvede v elektronski obliki, saj so lanskoletne izkušnje 

glede tega dobre. Po krajši razpravi so vsi prisotni soglasno sprejeli 

SKLEP 6: Člani komisije za kakovost do 15.01.2019 posredujejo predsedniku komisije eventuelne 

pripombe in dopolnila k anketnemu vprašalniku za zaposlene. 

SKLEP 7: Anketo med zaposlenimi »Zadovoljstvo zaposlenih pri delu » izvedemo v dogovoru z 

vodstvom ŠD po 15.01.2019 v elektronski obliki. 



                                                           
 

SKLEP 8: Za izvedbo ankete se zadolži predsednik komisije za kakovost. 

SKLEP 9: Z vodstvom ŠD se dogovorimo o izvedbi ankete stanovalcev Študentskih domov. 

ad 7 ) Razno 

Pod to točko dnevnega reda ni bilo več razprave, zato je predsednik komisije zaželel vsem prisotnim 

uspešno delo pri izdelavi Samoevalvacijskega poročila  in zaključil sejo. 

Seja je bila zaključena ob 9,15 uri. 

Maribor, 11.01.2019                                                                                                   zapisal : 

                                                                                                                                   Stanko Najžar 

 

. 

 


